

# Grundejerforeningen Holmehus

## Referat af bestyrelsesmøde afholdt 25. marts 2014

### Dagsorden

1. Udvalg (plads/fest) – deltager den første time
  - a. Herunder pladsdag – pladsens fremtid og arrangementer
2. Referat (sekretær)
3. Beretning (formand)
4. Regnskab
  - a. Foreningen
  - b. Vejfond
5. Opfølgning kabellægning og udskiftning af fliser
6. Næste møde
7. Eventuelt

**Fremmødte:** Poul Jacobsen (best), Morten Sax (pladsudvalg), Noah (best), Gert (best), Mette Svendsen (festudvalg), Michael (best), Lars (best), Kasper (best), Shane (pladsudvalg)

**Afbud:** Morten Roesgaard (best)

### Ad 1: Udvalg plads/fest

Michael bød udvalgene velkommen og skitserede disses roller. Der blev luftet tanker om at arrangere noget festivitas i forbindelse med pladsdagene eller hvis der f.eks er loppemarked.

Pladsudvalg: Shane kom forbi og introducerede nogle tanker han havde gjort sig om skybrudsproblemerne i København og de fonde (eksempelvis Lokalanlægsfonden) der er lavet for at gøre noget ved det. Kommunen har kig på asfalterede pladser som vores, og vil gerne have genetableret afsivningsmuligheder for regnvand. Shane arbejder professionelt med lignende projekter så han har gode kontakter og en masse viden. Shane havde også dagens udgave af Brønshøj-Husum Avis med, hvor forsiden er præget af netop denne problemstilling, så det er et emne der har opmærksomhed på politisk plan.

### Ad 2: Referat (sekretær)

Ingen bemærkninger, men Lars har påpeget at der mangler at blive opdateret nogle tabeller på hjemmesiden under bestyrelsesposter. Noah vil opdatere dette snarest.

### Ad 3: Beretning (formand)

Kasper og Michael har haft et par møder med DONG hvor de har gået rundt og inspiceret fliser og fortoves tilstand, og DONG tilkendegav at de ikke er færdige endnu. DONG har tidligere sagt, at der skulle være en slutgennemgang. Mere om dette senere.

#### **Ad 4: Regnskaber**

Der er betalt kontigent til Parcelhuslejernes Landsforening og kollektiv forsikringspræmie. Der er desuden afholdt bestyrelseshonorar. Beholdningen er 71 tkr for GEF og 383tkr – der kommer et minus på fliserne fra DONGs arbejde når vi er færdige med dette. Der bliver opkrævet kontigent inden for de næste måned.

#### **Ad 5: Veje, kabellægning, udskiftning af fliser og DONG**

Der blev som før beskrevet i referater afholdt et opstartsmøde med vejsyn 10. december. Der har siden da (medio februar) været møde mellem Kasper, Michael og repræsentanter fra DONG og entreprenøren. Her blev aftalen fra december repeteret, da det ikke var helt klart at det blev overholdt. Der er nu kommet en mail fra DONG om at de gerne vil holde afleveringsforretning snart (inden for de næste par uger). Kasper og Michael finder en dato med dem.

Formanden mener bestemte ikke de er færdige og det vil blive gjort klart på en afleveringsforretning. Det skal også gøres klart at vores plads ikke skal bruges som opbevaring for deres næste projekter.

#### **Ad 6: Næste møde**

Næste møde afholdes 6. maj. Der skal indkaldes til pladsdag inden 1. maj. Det er Morten Roesgaard der er ankermand for indkaldelse, men han er ikke til dagens møde. Det opfordres til at de skriver på sedlen at vi har en mail-liste hvor man får referater og andre relevante informationer fra foreningen.

#### **Ad 7: Eventuelt**

Der har været en forespørgsel om vejfonden skulle dække asfalt i for- og bagkant på fortovet hos et medlem (eller evt en del af det). Bestyrelsen beslutter ikke at imødekomme denne anmodning da det vil danne en præcedens der vil underminere fondens økonomiske planer inkl den tidligere besluttede romertalsplan.

Netto har ikke betalt regningen for de borner vi ifølge tidligere indgået aftale med dem har opsat.